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Bicommunautaire instellingen – Tweetaligheid

In het kader van de Nederlandstalige dienstverle-
ning in de Brusselse bicommunautaire sector is het 
een bekend gegeven dat slechts weinige van deze 
instellingen echt tweetalig zijn.

Dit is nochtans noodzakelijk om een kwaliteits-
volle behandeling van de Nederlandstalige patiënt 
in Brussel te waarborgen.

Werd er reeds een onderzoek naar de tweetaligheid 
van deze instellingen opgestart, of  zijn er reeds 
concrete denkpistes hierover (wie, criteria,…)?

Antwoord

De Vlaamse inspectie gezondheidszorg heeft hier-
toe niet de bevoegdheid. Voor de bicommunau-
taire ziekenhuizen is enkel het Brussels Gewest 
gemachtigd om vaststellingen en/of  onderzoek te 
doen. Recent heb ik een vraag tot onderzoek in een 
specifiek dossier in een Brussels ziekenhuis gericht 
aan mevrouw Vienne, bevoegd voor gezondheids-
zorg in Brussel.

Echter, er is geen algemeen bijkomend onderzoek 
nodig naar de taalproblematiek in de medische 
hulpverlening in Brussel en de Vlaamse Rand. 
Inmiddels zijn voldoende feiten en klachten bekend 
die de problematiek bevestigen.

Daarom oefent de Vlaamse Regering constant 
druk uit op dit dossier. Er wordt momenteel 
gewerkt aan een permanente en vooral structurele 
oplossing.

De taalwetgeving is uitsluitend van toepassing op 
openbare instellingen en kan met andere woor-
den juridisch niet afgedwongen worden in de niet 
-openbare ziekenhuizen.

In een interministeriële werkgroep die, op 
vraag van Vlaanderen, hiervoor werd samenge-
steld, wordt gewerkt aan de oprichting van een 
klachtenmeldpunt,dat zowel werkt aan objectieve 
registratie, als impulsen geeft voor het remediëren 
van de problematiek. Ook moet tweetaligheid in 

de medische zorgverlening financieel worden gesti-
muleerd. Hiervoor wordt een inspanning van de 
Federale overheid gevraagd.


